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Protokół Nr XXX/2017 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 09 lutego 2017 r. 

 

XXX Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 

09 lutego 2017 r. w sali narad Starostwa Powiatowego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji 

stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły ok. godz. 1600. 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz 

Wiśniewski, Starosta Andrzej Ochlak oraz Wicestarosta Katarzyna Trzaskalska złożyli 

gratulacje Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy Tomaszowi Rafalskiemu oraz wszystkim 

pracownikom urzędu z okazji otrzymania wyróżnień Marszałka Województwa i Ministra 

Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej za wysoką skuteczność działań aktywizacyjnych 

podejmowanych wobec osób bezrobotnych.  

Ad. 1  

 Otwarcie XXX Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny Maciej Sikorski, 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego Józef Blank, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 3)  

- przedstawiciel mediów: Grzegorz Podkomorzy z „Tygodnika Internetowego”.  

Ad.2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni radni: Andrzej Lewandowski i Agnieszka Stajszczak. 
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Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był p. Zbigniew Ziejewski. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Ziejewski wyraził zgodę.  Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad (załącznik nr 4). Następnie zapytał czy ktoś ma 

do niego uwagi. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 15 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XXX Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Sprawozdanie z pracy Rady Powiatu w 2016 r.   

8. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w NML 

w 2016 r. Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy 

zastępczej. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2016 r. 

11. Przerwa 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na 

lata 2017 – 2034. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2017 r. 

14. Inwestycje i remonty na drogach powiatowych planowane na 2017 r.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do „Programu wyrównywania 

różnic między regionami III” w 2017r. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 

Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2017”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja 

osób młodych pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (III)”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja 

osób w wieku 30 lat i powyżej pozostających bez pracy w powiecie 

nowomiejskim (III)”. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/203/2016 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 roku w 

sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Domu Pomocy Społecznej w 

Grodzicznie. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kurzętnik 

z przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania „Opracowanie 

dokumentacji technicznej kanalizacji deszczowej w Kurzętniku od ul. 

Betoniarskiej do piaskowników zlokalizowanych w końcowym odcinku 

kanalizacji”. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego  oraz 

ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych   i specjalnych. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim na 2017 rok. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim na 2017 rok. 

24. Sprawy różne. 

25. Zakończenie obrad XXX Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XXIX Sesji Rady Powiatu Jacek Rydel poinformował, że zapoznał się z 

protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radny wnioskował o jego przyjęcie bez odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXIX/2016. „Za” 

głosowało 15 radnych. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 6 

stycznia do 2 lutego 2017 r. (załącznik nr 5). 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta poinformował, że poza pracami Zarządu, należy wspomnieć o najważniejszych 

wydarzeniach z udziałem władz powiatu tj.: 

- 13.01 – spotkanie noworoczne sportowców; 

- 14.01 – podsumowanie sezonu motorowego Automobilklubu Nowomiejskiego; 

- 17.01 – toast noworoczny Gminy Nowe Miasto Lubawskie; 

- 18.01 – spotkanie samorządowców na temat zorganizowania miejsca, gdzie mogłyby trafiać 

bezpańskie zwierzęta z terenu całego powiatu; Sesja Rady Gminy Kurzętnik; 

- 19.01 – roczna odprawa w Komendzie Powiatowej Policji; 

- 20.01 – toast noworoczny Gminy Biskupiec; 
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- 24.01 – spotkanie z ks. Grzegorzem Bohdanem z Brodnickiego Caritas na temat pomocy 

finansowej przy budowie bursy w Brodnicy; 

- 25.01 – spotkanie Starostów z województwa warmińsko – mazurskiego z Marszałkiem 

Województwa, na którym podsumowano rok 2016 i przedstawiono plany na 2017; 

- 27.01 – uroczystość z okazji Dnia Pracownika Publicznych Służb Zatrudnienia w Olsztynie; 

- 31.01 – Starosta wspólnie z Dyrektorem Zespołu Szkół Zawodowych spotkał się z p. 

Mieczysławem Czajkowskim szefem Firmy Szkoleniowo – Usługowej w Smolnikach /firma 

prowadzi szkolenia dla spawaczy, operatorów wózków widłowych/; 

- 3.02 – spotkanie Marszałka Województwa z samorządowcami z powiatu nowomiejskiego, na 

którym omawiano zamierzenia na 2017 r. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. 

Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7 

Sprawozdanie z pracy Rady Powiatu w 2016 r.   

Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z pracy Rady (załącznik nr 6) Sprawozdania z prac 

komisji stałych stanowią załączniki nr 7,8,9,10 i 11. Wszystkie sprawozdania dostępne będą 

na stronie Biuletynu Informacji Publicznej.  

Ad. 8 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Radna Ewa Dembek poinformowała, że do Starosty i Przewodniczącego Rady zostały 

wysłane zaproszenia na debatę dotyczącą oświaty. Radna zaprosiła wszystkich na to 

spotkanie, które odbędzie się 21 lutego br. o godz. 17.30 w Miejskim Centrum Kultury w 

Nowym Mieście Lubawskim. Radna poinformowała również, że 30 stycznia odbyła się 

Konferencja Organizacji Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego, na której powołano nową 

Radę Organizacji Pozarządowych. Jej skład przedstawia się następująco:  

1. Ewa Dembek - Prezes Stowarzyszenia Kładka - Przewodnicząca Rady, 

2. Zbigniew Kremski – Rejonowe Koło Pszczelarzy w NML, 

3. Andrzej Andrzejewski – Fundacja im. Działyńskich, 

4. Marcin Zalewski – Fundacja Wybudowania, 

5. Dariusz Falkowski – Fundacja Drogowskazy. 

Starosta zapytał kto jest organizatorem spotkania w dniu 21 lutego. 
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Radna Dembek odpowiedziała, że organizatorem spotkania jest Powiatowy Koordynator ds. 

referendum w sprawie reformy edukacji - Daniel Zdanowski oraz Ewa Dembek – 

Przewodnicząca Koła Platformy Obywatelskiej w NML. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Nikt się nie zgłosił.  

Ad. 9 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w NML  

w 2016 r. Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej 

Sprawozdania (załącznik nr 12 i 13) szczegółowo omówiła Dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie - Urszula Łydzińska.   

Radni nie mieli pytań do sprawozdań. 

Na salę obrad wszedł Dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z 

o.o. – Bogumił Kurowski. 

Ad. 10  

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2016 r. 

Sprawozdanie (załącznik nr 14) szczegółowo omówił Naczelnik Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego – Kazimierz Grzonkowski.  

Radni nie mieli pytań do sprawozdania. 

Ad. 11 

 Przerwa 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.  

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 11 radnych. Nieobecni są radni: Ewa Dembek, Marek 

Piątkowski, Henryk Rogoziński i Zbigniew Ziejewski. 

Oprócz radnych, na sali są obecni: Halina Bartkowska, Ewa Kalisz – Górzkowska, Maciej 

Sikorski, Urszula Łydzińska, Tomasz Rafalski, Jolanta Haska, protokolant – Anna 

Andrzejczak. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

P. Skarbnik poprosiła o przyjęcie autopoprawki. W pkt 10 uzasadnienia do uchwały, w 

odnośniku dotyczącym roku 2017 zamiast kwoty „2 795 000 zł”, winno być: „2 837 000 zł” .  

Na salę obrad weszła radna Ewa Dembek. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 12 radnych. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 12 radnych. Uchwałę nr XXX/215/2016 (załącznik 

nr 15) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2017 r. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W trakcie odczytywania projektu uchwały, na salę obrad weszli radni: Marek Piątkowski  

i Henryk Rogoziński. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 14 radnych. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXX/216/2016 (załącznik 

nr 16) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Inwestycje i remonty na drogach powiatowych planowane na 2017 r.  

Informacja o planowanych inwestycjach i remontach na drogach powiatowych w 2017 r. 

stanowi załącznik nr 17. Temat omówiono na wspólnym posiedzeniu komisji stałych przed 

sesją. 

Na salę obrad wszedł radny Zbigniew Ziejewski. Aktualnie na sali obrad jest obecnych 15 

radnych. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do „Programu wyrównywania różnic 

między regionami III” w 2017 r. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
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Starosta wyjaśnił, że chodzi o wniosek o dofinansowanie zakupu samochodu do przewozu 

osób niepełnosprawnych dla Warsztatu Terapii Zajęciowej. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXX/217/2016 (załącznik 

nr 18) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 

Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXX/218/2016 (załącznik 

nr 19) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszły p. Łydzińska i p. Haska. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja 

osób młodych pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (III)” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXX/219/2016 (załącznik 

nr 20) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja osób 

w wieku 30 lat i powyżej pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (III)” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXX/220/2016 (załącznik 

nr 21) podjęto jednogłośnie. 

Z sali obrad wyszedł p. Rafalski. 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/203/2016 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 roku w sprawie wprowadzenia 

zmian w Statucie Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXX/221/2016 (załącznik 

nr 22) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kurzętnik z 

przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania „Opracowanie dokumentacji 

technicznej kanalizacji deszczowej w Kurzętniku od ul. Betoniarskiej do piaskowników 

zlokalizowanych w końcowym odcinku kanalizacji” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXX/222/2016 (załącznik 

nr 23) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego  oraz ustalenia sieci 

szkół ponadpodstawowych   i specjalnych 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Wicestarosta zwróciła uwagę, że w ostatnim zdaniu uzasadnienia do projektu uchwały 

zamiast wyrazu „oraz” winno być „I”. Chodzi o szkołę branżową I stopnia. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały nr 

XXX/223/2016 (załącznik nr 24) głosowało 14 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Ad. 22 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim na 2017 rok 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXX/224/2016 (załącznik 

nr 25) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 23 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim na 2017 rok 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXX/225/2016 (załącznik 

nr 26) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 24 

Sprawy różne 

Sekretarz Powiatu poinformowała, że zgodnie ze Statutem Powiatu Nowomiejskiego 

materiały do radnych mogą być przekazywane w formie papierowej lub elektronicznej.  

W tym celu radni otrzymali tablety i mają założone służbowe adresy mailowe. Niektórzy  

z radnych mają tzw. przekierowania na adresy prywatne. Jednakże w tej sprawie 

wypowiedział się Generalny Inspektor Ochrony Danych Osobowych. W związku z tym, że 

prywatne konta pocztowe mogą być umiejscowione na różnych /komercyjnych/ serwerach, 

nie ma gwarancji, że do poczty będą miały dostęp jedynie upoważnione osoby. Jeżeli więc 

poczta służbowa do radnych trafia na ich prywatne adresy, narusza to zapisy ustawy. Wobec 

tego, przekierowania muszą być zlikwidowane. Materiały będą przesyłane do radnych 

wyłącznie na służbowe adresy. 

Radna Grzywacz zwróciła uwagę, że jej tablet jest chyba wadliwy, bo nie dochodzą wszystkie 

materiały. Dziś oddała go do naprawy informatykowi Starostwa.  

P. Sekretarz powiedziała, że jeżeli będzie taka możliwość, radni otrzymają dostęp (loginy, 

hasła) do swoich kont służbowych, tak aby mogli odbierać pocztę na prywatnych 

komputerach, nie tylko na służbowych tabletach.  

P. Skarbnik poprosiła, aby następna sesja również odbyła się w terminie nieprzewidzianym w 

harmonogramie – 2 marca br.      

Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chce zabrać głos.  

Nikt się nie zgłosił.  

Ad. 25 

Zakończenie obrad XXX Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXX Sesji piątej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     


